

İstanbul, 6 Ocak 2026

MALİ MEVZUAT SİRKÜLERİ**NO: 2026 / 19****KONU****2026 / Ocak - Haziran Dönemi İçin Kıdem Tazminatı Tavanı ve Vergiden Müstesna Çocuk Zamları Yeniden Belirlenmiştir.****1. 1 Ocak 2026 Tarihinden İtibaren Uygulanacak Kıdem Tazminatı Tavanı**

27/8/2025 tarihli Resmi Gazetede yayımlanmış olan 26/8/2025 tarihli ve 2025/1 sayılı Kamu Görevlileri Hakem Kurulu Kararının İkinci Kısım Birinci Bölümünün 4 üncü maddesinin beşinci fıkrasında;

“Hazine ve Maliye Bakanlığı, 7 nci maddede öngörülen hallerin gerçekleşmesi durumunda birinci, ikinci, üçüncü ve dördüncü fıkralarda belirlenmiş olan katsayıları, sözleşme ücreti artış oranlarını ve ücret tavanlar ile 6 ncı maddede yer alan ortalama ücret toplamı üst sınırlarını; anılan fıkralarda belirlenmiş olan artış oranı ile 7 nci madde uyarınca verilecek enflasyon farkını yansıtacak şekilde yeniden belirler ve 1/1/2026-30/6/2026 dönemine ilişkin belirlenen taban aylık katsayısına “1” katsayısı ilave ederek duyurur.”

hükmü yer almaktadır.

Bu hükme göre, gerçekleşen enflasyon verileri de dikkate alınarak **1/1/2026-30/06/2026** döneminde geçerli olmak üzere bahse konu katsayılar Hazine ve Maliye Bakanlığınca aşağıdaki gibi belirlenmiş ve Kamu Mali Yönetim ve Dönüşüm Genel Müdürlüğü'nce 06.01.2026 tarih ve **1 Sıra No.lu GENELGE** ile açıklanmıştır.

Aylık Maaş Katsayısı : 1,387871**Taban Aylık Katsayısı : 22,722793**

Belirlenen bu katsayılara göre 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren uygulanacak olan Kıdem Tazminatı Tavanı tutarı aşağıdaki gibi olmaktadır. Hesaplamanın detayı ekli tabloda yer almaktadır.

Kıdem Tazminatı Tavanı**64.948,77****1. 1 Ocak 2026 Tarihinden İtibaren Uygulanacak Vergiden Müstesna Çocuk Zamları**

Bilindiği üzere Devlet Memurlarına Devlet Memurları Kanununun 202. maddesi gereğince iki çocuğu geçmemek üzere çocuk yardımı yapılmakta olup, her bir çocuk için yapılacak yardımın tutarı (50) gösterge rakamının memur maaş katsayısı ile çarpılması suretiyle hesaplanmaktadır. Bu yardımlar Gelir Vergisi tabi bulunmamaktadır.

Öte yandan Gelir Vergisi Kanununun 25/4. madde hükmü ile özel sektörde çalışanlara ödenecek çocuk zamları da gelir vergisinden müstesna tutulmuş ancak bu zamların Devletçe verilen miktarları aşması halinde aşan kısımların vergiye tabi tutulması öngörülmüştür.

Diğer taraftan 15 Temmuz 2003 tarihli Resmi Gazete 'de yayımlanan 2003/5884 Sayılı B.K.K. ile Devlet memurlarına ödenecek çocuk yardımlarının hesabında uygulanmakta olan gösterge rakamının 01.07.2003 tarihinden geçerli olmak üzere (250) olarak uygulanması kararlaştırılmıştır.

Ayrıca 5277 sayılı 2005 Mali Yılı Bütçe Kanunu ile 15.1.2005 tarihinden itibaren gösterge rakamının 0-6 yaş (72. ay dahil) grubunda yer alan çocuklar için bir kat artırımlı uygulanması öngörülmüştür.

Buna göre yukarıdaki bölümlerde açıklanan katsayı ve göstergeler esas alınarak **1 Ocak 2026 tarihinden itibaren** uygulanacak vergiden müstesna çocuk zamları aşağıya çıkarılmıştır.

6 yaş üstü	346,97 -TL
0-72 ay (6 yaş altı)	693,94 -TL

Saygılarımızla


Ecovis Değer Bağımsız Denetim ve Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş., Büyükdere Cad. Neutron İş Merkezi No.119/6, 34394 Esentepe- İstanbul
Tel: +90 212 211 9901, 02, 04 Faks: +90 212 211 99 52 E-mail: info@degerymm.com.tr

ECOVIS International tax advisors · accountants · auditors · lawyers in Austria, Belgium, Bulgaria, China, Croatia, Cyprus, Czech Republic, Denmark, Estonia, France, Germany, Great Britain, Greece, Hong Kong, Hungary, India, Ireland, Italy, Japan, Republic of Korea, Latvia, Lithuania, Luxembourg, Malta, Netherlands, Norway, Poland, Portugal, Qatar, Romania, Russia, Slovak Republic, Slovenia, Spain, Sweden, Switzerland, Turkey, Ukraine and USA (associated partners).
ECOVIS International is a Swiss association. Each Member Firm is an independent legal entity in its own country and is only liable for its own acts or omissions, not those of any other entity.

ECOVIS Değer Bağımsız Denetim ve YMM A.Ş. is a Turkish Member Firm of ECOVIS International.

2026/19 sayılı Sirküler Ekidir.**2. 01 Ocak 2026 Tarihinden geçerli KIDEM TAZMİNATI TAVANI HESABI**

(TL)

1- En yüksek aylık	Gösterge x Genel katsayı:	1.500 x 1,387871	:	2.081,81
2- En yüksek ek	Gösterge x Genel katsayı:	8.000 x 1,387871	:	11.102,97
3- En yüksek kıdem aylık	Gösterge x Genel katsayı:	500 x 1,387871	:	693,94
4- Özel Hizmet Tazminatı	(En yüksek aylık ve ek gösterge x genel katsayı) x %215	(9.500 x 1,387871) x %215	:	28.347,26
5- Taban Aylık	Taban aylık göstergesi x taban aylık katsayısı	1.000 x 22,722793	:	22.722,79
		TOPLAM		64.948,77